
 
За бъдеще в София искам цялостно озеленяване. Поради липса на терен, правя 
озеленяване по сградите. Идеята за водопад в града много ми допада. Ще е хубаво 
да построим домове за гълъби,където може да се приютяват в студените зими. 
За по-бърз и лесен транспорт през града можем да направим лифт 
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